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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-2/2015 -018 
Datum:   19. 3. 2015   
 
 
 
 

Z A P I S N I K  
4. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 18. 3. 2015 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 
 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Kobal 
Aleš (ob 1725), Merkuš Jožef, Mihalič Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, 
Rauter Martina, Rožman Romana, Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir. 
 
Odsotni: 
Visočnik Marjana 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Metka Meglič, Stanko Rafolt, Janja Šijanec, Karmen Purg, Leon Budja  - 
strokovne službe, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Branko Ašič, Mitja Senekovič - 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo Maribor, Tanja Vindiš Furman, Miha Glavič, Jonata Potočnik, 
Igor Reberc - Center za pomoč na domu, Boštjan Brezovnik - Lex Localis, Aleš Andlovič - odgovorni 
urednik občinskega glasila Utrinki, Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine 
Hoče-Slivnica. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 16 PROTI: / 
 

 
3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 2: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 4. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje. 
3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
4. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2015 - druga obravnava. 
5. Obravnava in potrditev Sklepa o začasnem financiranju Občine Hoče-Slivnica v obdobju januar - 

junij 2015. 
6. Obravnava in potrditev Odloka o določitvi javne zdravstvene mreže na primarni ravni v Občini 

Hoče-Slivnica – prva obravnava. 
7. Seznanitev s poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2014. 
8. Obravnava in potrditev Poslovno finančnega načrta 2015 z Letnim načrtom ravnanja s stvarnim 

premoženjem Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 
9. Obravnava in podaja soglasja k Spremembam in dopolnitvam Splošnih pogojev poslovanja Javnega 

medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor. 
10. Obravnava in potrditev sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve »Pomoč družini na 

domu« v Občini Hoče-Slivnica. 
11. Obravnava in potrditev Programske zasnove občinskega glasila Utrinki Občine Hoče-Slivnica. 
12. Obravnava in potrditev Letnega programa športa Občine Hoče-Slivnica za leto 2015. 
13. Obravnava in potrditev Pravilnika o uporabi prostorov - dvoran in stojnic, ki so v lasti Občine Hoče-

Slivnica – druga obravnava. 
14. Obravnava in potrditev imenovanja člana Nadzornega sveta Javnega medobčinskega stanovanjskega 

sklada Maribor. 
15. Pobude in vprašanja. 

 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 
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4. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA  

ZA LETO 2015 - druga obravnava 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  

 
V skladu s 94. členom Poslovnika občinskega sveta je župan Marko Soršak pojasnil, katere amandmaje 
je sprejel in katere je možno upoštevati.  
 
Amandma št. 1 - vlagatelj je župan Marko Soršak 
Amandma se nanaša na sredstva, ki so bila odobrena na osnovi 21. in 23. člena ZFO za ureditev 
avtobusnega obračališča v Polani ter za ureditev Kolmanove ceste. Pri pripravi druge obravnave 
proračuna še natančen delež, ki pripada občini, ni bil znan. Na osnovi tega se usklajuje prihodkovna 
stran, tako da se zmanjša prihodek na postavki 74000101. Razlika se krije iz tekoče proračunske 
rezerve. 
 
Amandma št. 2 - vlagatelj je občinski svetnik Srečko Ornik 
Predlagal je, da se sredstva na postavki 0810007 Ureditev fitnesa na prostem v Hočah namenijo za 
ureditev fitnesa na prostem v Slivnici.  
 
Obrazložitev - Župan Marko Soršak  
Na Fundacijo za šport smo prijavili tri fitnese (Hoče, Slivnica in Rogoza). Lokacije so bile opredeljene 
že v samem investicijskem projektu. Ker smo morali proračun znižati za 108.000€, smo dva fitnesa 
prenesli v naslednje leto. Realizacija projekta pa je odvisna od tega, če bomo na razpisu uspešni. 
Amandmaja ne podpira. 
 
Amandma št. 3 - vlagatelj je občinski svetnik Anton Obreht 
0810007 Ureditev fitnesa na prostem v Hočah – sredstva občine se naj namenijo povečanju dotacij za 
delovanje kulturnih društev 
 
Obrazložitev - Župan Marko Soršak  
Sredstev projekta ni mogoče deliti na sredstva občine in sofinancerska sredstva Fundacije za šport. V 
kolikor bo namreč s strani Fundacije sofinanciranje odobreno, moramo imeti v proračunu zagotovljena 
sredstva za izvedbo celotnega projekta, torej tudi delež občine.  
 
Amandma št. 4 - vlagatelj je občinski svetnik Anton Obreht 
0912102 Energetska sanacija OŠ Hoče v letu 2014 (198.000,00 €) in v letu 2015 (202.402,76 €). 
Sredstva naj se preusmerijo na področje odvoza smeti, preskrbe pitno vodo, sodne stroške in stroške 
odvetnikov. 
 
Obrazložitev - Župan Marko Soršak  
Projekt Energetske sanacije OŠ Dušana Flisa Hoče, ki je delno sofinanciran s strani Ministrstva za 
infrastrukturo,  je že v celoti izveden tako, da so sredstva planirana v letu 2015 namenjena za   
poplačilo zadnje situacije izvajalcu, katere plačilo je zapadlo v letošnje leto.   
 
Glede na to, da se amandma nanaša na leto 2014, ga umika. 



Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 18. 3. 2015 

 
4

Amandma št. 5 - vlagatelj je občinski svetnik Anton Obreht 
Iz nerazporejenih sredstev Amandmaja 2 naj se pokrijejo dosedanji stroški, takse in odvetniški stroški 
g. Antonu Obrehtu v višini 32.690,00 €. Vse tožbe proti bivšim funkcionarjem so predmet proračuna 
Občine Hoče-Slivnica. Ne vidim razloga, da se tudi v tem primeru ne bi obnašali enako. Bivši župan 
Jožef Merkuš je izgubil nekaj tožb in ni v občinski proračun vrnil niti evra. Če se motim, prosim za 
materialni dokaz.   
 
Obrazložitev - Župan Marko Soršak  
Občina pokriva sodne in odvetniške stroške v tistih pravnih zadevah v katerih ima pravni interes za 
njihovo rešitev. Stroškov zasebnih tožb g. Merkuša občina ni nikoli krila.  
 
Tudi ta amandma umika iz razprave. 
 
Pri amandmaju št. 2 so razpravljali člani sveta: Martina Rauter, Srečko Ornik. 

 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednje amandmaje: 
 
SKLEP ŠT. 3:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 1 k 4. točki dnevnega reda. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 2 k 4. točki dnevnega reda. 
SKLEP NI SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 3 PROTI: 11 

 

 
SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Amandma št. 3 k 4. točki dnevnega reda. 
SKLEP NI SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 
ZA: 3 PROTI: 12 

 

 
Stališča so podali: 
- predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš,  
- predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak,  
- predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj,  
- predsednica Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter,  
- predsednik Odbora za finance Srečko Ornik in  
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- podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 
2015 v drugi obravnavi s predlaganim amandmajem št. 1. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi letni program ravnanja z nepremičnim, premičnim 
in finančnim premoženjem Občine Hoče-Slivnica za leto 2015 v drugi obravnavi. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE HOČE-
SLIVNICA V OBDOBJU JANUAR - JUNIJ 2015 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Župan Marko Soršak je pojasnil, da se 5. točka »Obravnava in potrditev Sklepa o začasnem 
financiranju Občine Hoče-Slivnica v obdobju januar - junij 2015« umakne z dnevnega reda, saj je bil 
Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2015 potrjen. 

 
 

6. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O DOLOČITVI JAVNE ZDRAVSTVENE MREŽE NA 

PRIMARNI RAVNI V OBČINI HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Lex Localis dr. Boštjan Brezovnik.  Predsednik Odbora za 
družbene dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi podpredsednik 
Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o določitvi javne zdravstvene mreže na 
primarni ravni v Občini Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
Župan Marko Soršak je predlagal, da se glede na to, da ni vsebinskih pripomb, v skladu s tretjim 
odstavkom 80. člena Poslovnika, sprejme odlok v drugi obravnavi. 
 
SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o določitvi javne zdravstvene mreže na 
primarni ravni v Občini Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 

7. TOČKA 
SEZNANITEV S POROČILOM O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN 

REDARSTVA MARIBOR ZA LETO 2014 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala predstavnika Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor 
Branko Ašič in Mitja Senekovič. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič, ki meni da je to velik strošek za občino in je vprašal ali ni 
to naloga policije.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril predstavnik Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor 
Mitja Senekovič. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil s poročilom o delu Medobčinskega 
inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2014. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
 
 
 



Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 18. 3. 2015 

 
7

8. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV POSLOVNO FINANČNEGA NAČRTA 2015 Z LETNIM 

NAČRTOM RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM JAVNEGA MEDOBČINSKEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 
Tanja Vindiš Furman. Predsednik Odbora za finance Srečko Ornik je podal stališče odbora. 
 
Razpravljali so člani sveta: Franjo Mihalič. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada 
Maribor Tanja Vindiš Furman. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Poslovno finančni načrt 2015 z Letnim načrtom 
ravnanja s stvarnim premoženjem JMSS Maribor. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN PODAJA SOGLASJA K SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM  
SPLOŠNIH POGOJEV POSLOVANJA JAVNEGA MEDOBČINSKEGA  

STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala direktorica Javnega medobčinskega stanovanjskega sklada Maribor 
Tanja Vindiš Furman. Podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek je podal stališče 
odbora. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k Spremembam in dopolnitvam Splošnih 
pogojev poslovanja JMSS Maribor, ki jih je dne 2. 12. 2014, na svoji 16. redni seji, sprejel 
Nadzorni svet JMSS Maribor. 
Spremembe in dopolnitve Splošnih pogojev poslovanja JMSS Maribor se objavijo v 
Medobčinskem uradnem vestniku po tem, ko je podano soglasje Mestnega sveta Mestne 
občine Maribor in vsaj še enega občinskega sveta preostalih občin ustanoviteljic JMSS 
Maribor. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K CENI SOCIALNO VARSTVENE 
STORITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica Centra za pomoč na domu Jonata Potočnik. Predsednik 
Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik 
Odbora za finance Srečko Ornik.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve 
»Pomoč družini na domu« v Občini Hoče-Slivnica. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 
 

11. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PROGRAMSKE ZASNOVE OBČINSKEGA GLASILA 

UTRINKI OBČINE HOČE-SLIVNICA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo. 

 
Uvodno obrazložitev je podal odgovorni urednik občinskega glasila Utrinki Aleš Andlovič.  
 
Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, Anton Obreht, Zdravko Čufar, ki je opozoril, da programska 
zasnova ne more veljati za nazaj (2014 - 2018), ampak naj bo za obdobje 2015 - 2018. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Programsko zasnovo občinskega glasila Utrinki 
Občine Hoče-Slivnica, s spremembo letnice (2015 - 2018). 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 18 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE  
HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2015 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt. Predsednik Odbora za družbene 
dejavnosti Bojan Mlaj je podal stališče odbora. 
  
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Letni program športa Občine Hoče-Slivnica za leto 
2015. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O UPORABI PROSTOROV - DVORAN IN STOJNIC, 
KI SO V LASTI OBČINE HOČE-SLIVNICA - druga obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Oberlajt. Predsednik Odbora za finance 
Srečko Ornik je podal stališče odbora.  
Stališče je podal tudi podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 
SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o uporabi prostorov - dvoran in stojnic, 
ki so v lasti Občine Hoče-Slivnica v drugi obravnavi.  
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 
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14. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV IMENOVANJA ČLANA NADZORNEGA SVETA JAVNEGA  

MEDOBČINSKEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli pred sejo. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 17:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za člana Nadzornega sveta JMSS Maribor za obdobje od 
5. 4. 2015 do 4. 4. 2019 imenuje g. Draga Žuro. 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 
ZA: 17 PROTI: / 

 

 

15. TOČKA 
POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 
 

Informacije župana 
Glede odlaganja smeti bo v naslednjih Utrinkih napisano, kaj vse je možno odlagati brezplačno. 
Uvedli smo sistem obveščanja občanov o pomembnih dogodkih, prireditvah, zaporah cest, o 
pomanjkanju vode,… preko SMS sporočil in e-poštnih sporočil. Na spletni strani se bo možno 
registrirati in ko se občan registrira bo prejemal obvestila.     
Asfaltiranje na področju izgradnje kanalizacije se prične predvidoma v roku treh tednov. 
Na parkirišču pred občino in na parkirišču pri vrtcu v Slivnici sta postavljena zabojnika za rabljena 
oblačila, tekstil in čevlje.  
 
SREČKO ORNIK 
Dnevni red za sejo je bil trikrat zamenjan in še točke smo preskakovali od zadaj naprej. V bodoče bi se 
držali vrstnega reda. 
Ali se je o amandmajih, ki jih je vložil Anton Obreht, razpravljalo skupaj ali o vsakem posebej?   
 
Župan MARKO SORŠAK 
Razpravljali smo samo o prvem amandmaju, ki ga je vložil Anton Obreht. 
 
ANTON OBREHT 
Pred sejo niso bili podani odgovori na vprašanja iz zapisnikov odborov. To bi moralo biti pred sejo na 
razpolago, tako kot to poslovnik zahteva. Tam bi mogoče z malo manj slabe vesti še kdaj dvignil roko 
za kakšno postavko ali za proračun, takšen kot je. Predlaga, da se do naslednje seje pripravi 
specifikacija cene priklopa na kanalizacijo, načrt gradnje vodovoda v Slivnici, vsebina zdravstvene 
postaje v Slivnici. 
Kar se pa tiče dnevnega reda je vabilo prišlo ob 16.30, da moramo danes do 12.00 oddati amandmaje, 
to nima nobene zveze in če smo zamudili smo zamudili. Če bi se držali poslovnika smo bili na sejo 
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nepravilno vabljeni in bi morala biti točka o proračunu umaknjena.  
 
Župan MARKO SORŠAK 
Opomba za vložitev amandmajev je bila napisana že na prvem vabilu, ki ste ga prejeli 6. marca. 
 
V Utrinkih bomo skušali podati podrobnejše informacije glede priklopa na kanalizacijo. 
 
Glede na to, da je bil proračun sprejet, bo izvedena prevezava dela naselja Slivnica na vodovodni 
sistem, s katerim upravlja Mariborski vodovod. Prevezava bo izvedena v Sušilniški ulici. Prevezan bo 
del naselja Slivnica vzhodno od Mariborske ceste do železniške proge. 
 
Glede zdravstvene postaje bomo do naslednjih Utrinkov podali tlorise in predvideno namembnost. 
 
FRANJO MIHALIČ 
Dal je pobudo, da tako kot je bilo danes, ko smo dobili dodatno gradivo, bi se seja zamaknila za deset 
minut in bi lahko gradivo pregledali. 
Fitnes na prostem - jaz bi raje, da bi država financirala pločnike in kolesarske steze.  
 
Naslednja stvar je tu na kratko glede dopisov, ki so bili poslani na občino, da je najprej nujno vsem 
občanom zagotoviti nujne življenske potrebe in šele nato se preostanek denarja razdeli na ostale 
dejavnosti. Pri nas pa je žal ravno obratno. Nimamo končane kanalizacije, pitna voda ponekod še vedno 
teče po azbestnih ceveh, nekaterim v občini v sušnem obdobju primanjkuje pitne vode in podobno. 
Tudi sam se ukvarjam s športom, rolam, tečem, kolesarim, plavam. Mi lahko kdo prosim svetuje, h 
kateremu društvu se naj včlanim, da mi bodo kupili nove copate, rolerje, kolo ali morda nove kopalke. 
Če bi vsi občani zahtevali na tak način občinska sredstva, verjetno ne bi ostalo denarja v proračunu niti 
za županovo plačo. Če želi kdo na izlet, na dopust, v hribe, naj si sam plača stroške potovanja, hrano, 
čevlje, drese in podobno. Zakaj bi morali to mi plačevati. Najprej na kredit zgradimo zelo drago 
športno dvorano in kasneje se lotimo gradnje kanalizacije, kjer bomo po vsej verjetnosti sami občani 
morali dodatno prispevati denarna sredstva. Npr. občina kupi nek metalec žog za 6.000€, problem je pa 
bil kupiti kosilnico za OŠ Slivnica. To je zelo slabo gospodarjenje in kaj takega se v bodoče ne bi 
smelo dogajati. Glede na odziv nekaterih predsednikov društev sem dobil potrditev na pravilno 
razmišljanje, da je na tem področju potrebno marsikaj spremeniti. Običajno je potrebno odvzeti tistim, 
ki najbolj jamrajo. Moje osebno mnenje je, da se preveč denarja namenja za šport in druga društva. 
Občinski svetniki smo izvoljeni za to, da delamo v dobro vseh občanov in ne le nekaterih. Nihče 
nikogar ne sili, da dela prostovoljno, če dela prostovoljno, je to njegov lastni interes, veselje in 
zadoščenje. Sicer pa ne vem, zakaj se nekateri razburjate, saj vam ne more nihče nič, imate namreč 
potrebno večino, sistem je žal tako nastavljen. 
 
Ali ne bi bilo ceneje, če bi kupili kamere, seje posneli in dali povezavo na spletno stran. Ali je res 
potrebno tako drago plačevati to snemanje, denar bi raje porabili za kaj bolj koristnega. Če je šlo do 
sedaj brez, bi lahko bilo tako tudi v bodoče, to je moje mnenje. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Metalec žog je bil nabavljen v okviru projekta LAS LASTOVICA, kjer je bilo sofinanciranje v višini 
85%, zato se je nakup tudi izvedel. 
Glede snemanja sej pa se je treba odločiti, ali snemamo sami ali pa je to objavljeno na regionalni 
televiziji. V kolikor se bo snemanje izvajalo, bo vedno javni razpis in bomo poiskali najugodnejšega. 
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ANTON OBREHT 
Nisem razumel tega pisanja športnikov. Ne vem s kakšnim namenom je bilo to poslano občinskim 
svetnikom, saj se znamo sami odločati kako bomo glasovali. Moti me, da ste kot občinska uprava 
poslali naprej dopise, ki pa niso bili resnični, ali pa so bili nepopolni in zavajajoči. Če pogledamo 
Športno dvorano Hoče ugotovimo, da je na prihodkovni strani 11.000€, na odhodkovni strani pa 
80.000€, kar pomeni da imamo za vzdrževanje 70.000€ na enem objektu. Kar bi potem pomenilo, da je 
procentualno za šport namenjeno bistveno več, kot imajo Starše, Rače in podobno. Ampak to se izpusti 
iz dopisov. Nekdo je že 64 let član športne zveze, ki je stara 16 let. Prosim, da cenzurirate takšne 
dopise, če že mislite, da jih morate sploh poslati. Pritisk na svetnike se mi ne zdi demokratičen. 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Tudi dopis s strani knjižnice smo posredovali svetnikom brez cenzuriranja. Lahko pa dopis objavimo in 
si ga pogleda kdor želi. 
Postavka za športno dvorano je 80.000€, v dopoldanskem času jo uporablja šola, torej porabimo za 
šport in rekreacijo polovico tega zneska. 
 
BOJAN MLAJ 
Na prejšnji seji občinskega sveta je bil podan predlog za dvig ekonomske cene vrtca na raven, kot je 
bila julija, kar bi omogočalo normalno poslovanje.  
Ali je bila ta pobuda obravnavana in je prišlo do predlaganega dviga cene? 
 
Župan MARKO SORŠAK 
Po naših izračunih in podatkih je bilo približno 20.000€ plusa, drži pa, da je bil v zadnjih treh mesecih 
minus. V kolikor imate željo, vam lahko naša strokovna služba pošlje izračune. 
 
ANTON OBREHT 
Inerpretiranje podatkov je ena zgodba, ki jo zna vsak naredit, statistika je presežnik laži. Če se 
pogovarjamo o letu, je verjetno en podatek, če se pogovarjamo o obdobju, ko se je cena spustila za 
20%, pa takrat ugotavljamo poslovni uspeh, so pa neki drugi podatki. Jaz sem govoril o tem, da se je 
minus pojavil v zadnjih štirih mesecih, ko se je cena spustila, ne pa za leto. To usklajujemo s Karmen 
Purg, tako da bo zgodba prišla na čisto. Ni tako enostavno, gledali smo samo poslovni uspeh zadnjih 
štirih mesecev, ne pa celega leta. Ne bo pa niti eno, niti drugo res.  
 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in ob 
1845 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala:                                                      Župan  
Metka Oberlajt                                     Marko Soršak  


